

衛生福利研究所碩士班

114 及 115 學年度

最低修業年限	1 年													
應修學分數	24 學分（不包含英語課程）													
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	1. 必修科目： 公共政策（2 學分） 研究法（2 學分） 生物統計學（2 學分）或生物統計方法（3 學分） 學術研究倫理（0 學分） 性別平等教育線上課程（0 學分）。 社會福利學（2 學分）及公共衛生學（2 學分）。（大學時若未修習過此兩門科目者則皆須修；如已修過其中一門科目則僅須選修另一科目）。 研究生需選修至少二門本所「衛生福利專題討論」（1 學分）及至少一門相關領域專題討論（2 學分）。 2. 選修科目：選課範圍以本校教務處當學期公布之課程表為準。 3. 英文能力：畢業前應修畢經本所建議之英語相關課程 4 學分且及格。曾通過下列英檢考試之一，並取得檢定合格證明書者或獲得列入教育部參考名冊之英語授課大學(含)以上之學位者得免修前項課程。 <table border="1"> <thead> <tr> <th>考試名稱</th><th>TOEFL iBT</th><th>TOEIC</th><th>IELTS</th><th>GEPT</th></tr> </thead> <tbody> <tr> <td>及格分數</td><td>64 分（含）以上</td><td>640 分（含）以上</td><td>5 級（含）以上</td><td>中級複試</td></tr> </tbody> </table>				考試名稱	TOEFL iBT	TOEIC	IELTS	GEPT	及格分數	64 分（含）以上	640 分（含）以上	5 級（含）以上	中級複試
考試名稱	TOEFL iBT	TOEIC	IELTS	GEPT										
及格分數	64 分（含）以上	640 分（含）以上	5 級（含）以上	中級複試										

Institute of Health and Welfare Policy Master Program

Academic Year 2025 & 2026

Mini. Term of Study	1 year													
Minimum Credits	24 credits (Credits of English courses are not included.)													
Curriculum and Regulations	1. Required courses: Health and Social Policy Analysis and Syntheses (2 credits) Research Methods (2 credits) Biostatistics (2 credits) or Biostatistical Methods (3 credits) Academic Research Ethics (0 credits) Gender Equity Education Online Course (0 credits) Introduction to Social Welfare (2 credits) and Introduction to Public Health (2 credits). (Students who have not taken these two courses at their undergraduate study must take both. If they have taken one of these two courses, they only need to take whichever they do not yet take). Graduate students are required to take at least two courses of "Seminar on Health and Welfare" (1 credit each) and at least one course of "Seminar in Related Fields" (2 credits). 2. Elective courses: All elective course selections shall be based on the course schedule announced by the Academic Affair Office for that semester. 3. English language requirement: To meet the English language requirements, students can take courses or pass tests. For students who choose the former, they must earn a total of 4 credits from courses related to English, which are either listed or approved by the Institute of Health and Welfare Policy. For students who choose the latter, they must either pass the minimum English Proficiency Test listed below or graduate from an English Teaching University on the Ministry of Education's approved list. <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse; text-align: center;"> <tr> <th style="padding: 5px;">Name of the Test</th><th style="padding: 5px;">TOEFL iBT</th><th style="padding: 5px;">TOEIC</th><th style="padding: 5px;">IELTS</th><th style="padding: 5px;">GEPT</th></tr> <tr> <td style="padding: 5px;">Score/Level</td><td style="padding: 5px;">64 (or above)</td><td style="padding: 5px;">640 (or above)</td><td style="padding: 5px;">5 (or above)</td><td style="padding: 5px;">Intermediate Second Stage</td></tr> </table>				Name of the Test	TOEFL iBT	TOEIC	IELTS	GEPT	Score/Level	64 (or above)	640 (or above)	5 (or above)	Intermediate Second Stage
Name of the Test	TOEFL iBT	TOEIC	IELTS	GEPT										
Score/Level	64 (or above)	640 (or above)	5 (or above)	Intermediate Second Stage										